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Protokół Nr 62/2023  

z połączonego posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju              

i Ekologii oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 20 marca 2023 roku  
 

Porządek posiedzenia: 

 

       1.  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

             3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

  4.  Zaproszenie  Pani Ryszardy Szczeckiej Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami w   

celu omówienia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Gminę Police wkładu niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa Użyteczności 

Publicznej Trans-Net S.A. z siedzibą w Policach. 
 

       Zaproszenie Pana Sebastiana Staszkiewicza Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w celu omówienia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych oraz pomieszczeń 

tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Police.  

 

      Zaproszenie Pana Pawła Nagadowskiego Naczelnika Wydziału Gospodarki Odpadami 

w celu omówienia projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Odzysku i Składowania Odpadów w Leśnie Górnym z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Police. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2022. 
 

6.  Omówienie pozostałych projektów uchwał na LVI sesję Rady Miejskiej w Policach. 
 

      7.  Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

      8.  Sprawy różne, wolne wnioski. 

      9. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej Rozwoju i 

Ekologii Pan Piotr Diakun. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że w momencie 

otwarcia posiedzenia brało udział trzynaścioro radnych obu Komisji co stanowiło quorum 

uprawnione do podejmowania decyzji. 

                                                                                                                                                

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał projekt porządku posiedzenia. Porządek 

obrad, bez poprawek i uwag został przyjęty jednogłośnie tj.: za - 13 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujących - 0 głosów.  
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Ad. 3 

Przewodniczący Komisji zapytał czy wszyscy członkowie Komisji Infrastruktury 

Komunalnej Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej zapoznali się z przesłanymi wcześniej 

protokółami nr 60/2023 i 61/2023 i kto jest za ich przyjęciem. Za przyjęciem głosowało 

ośmioro członków Komisji, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Natomiast Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy członkowie Komisji 

zapoznali się z przesłanym  wcześniej  protokółem nr  65/2023 Rewizyjnej i kto jest za 

jego przyjęciem. Za przyjęciem głosowało pięciu członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Kolejnym punktem posiedzenia było omówienie przez Panią Naczelnik Ryszardę 

Szczecką  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę 

Police wkładu niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej 

Trans-Net S.A. z siedzibą w Policach. Z jej wypowiedzi wynikało, że Gmina Police jest 

właścicielem nieruchomości określonej nr działki 1/16 o pow. 3,4798 ha obrębu 

Sierakowo i została wyceniona na 2 261 870 zł netto. W związku z tym, że w/w teren ten 

znajduje się w obrębie działalności PUP Trans-Net, który świadczy usługi odbioru i 

zagospodarowania odpadów komunalnych, spółce tej w roku 2021 powierzono także 

obowiązek zarządzania zamkniętym składowiskiem odpadów komunalnych w celu jego 

rekultywacji. Wiąże się to z tym, że powstał projekt budowy kompostowni jako elementu 

wspomnianego zintegrowanego systemu koniecznym jest wniesienie przez Gminę Police 

do PUP Trans-Net wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa własności w/w 

nieruchomości na pokrycie podwyższonego kapitału zakładowego w tej spółce i 

przeniesienie własności tej nieruchomości na rzecz spółki. Po zakończeniu wypowiedzi 

członkowie Komisji zadawali pytania, na które odpowiadała Pani Naczelnik. Po 

zakończeniu dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 osób, nikt nie był przeciwny, 3 

osoby wstrzymały się od głosu, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. Członkowie 

Komisji Rewizyjnej nie głosowali. 

W tym samym punkcie posiedzenia było przedstawienie projektu  uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych oraz 

pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Police,  
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którą zaprezentował Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pan 

Sebastian Staszkiewicz. Na wstępie swojej wypowiedzi zaznaczył, że są to zmiany 

sankcjonujące dotyczące lokali wskazywanych dla osób niepełnosprawnych oraz lokali 

przeznaczonych na realizację zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i pieczy 

zastępczej. W proponowanych zmianach do uchwały określono: 

- warunki jakie musi spełniać lokal wskazany dla osób niepełnosprawnych, 

  z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb wynikających z rodzaju niepełnosprawności, 

- wskazano możliwość przekazywania lokali mieszkalnych dla realizacji zadań własnych 

  Gminy wynikających z ustawy z dn. 12.03.2004 o pomocy społecznej oraz ustawy  

  z dn.09.06.2011 o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej jednostkom  

  organizacyjnym na mieszkania chronione, wspierane i treningowe. 

- do uchwały wprowadzono również dodatkowe zapisy, regulujące zasady dysponowania 

 lokalami przeznaczonymi do remontu. (§ 16 pkt. 1,2,3,4   § 17 pkt. 1,2    § 19 ust. 10, 11) 

 Po zakończeniu wypowiedzi członkowie Komisji zadawali pytania, na które odpowiadał 

Pan Naczelnik. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 osób, nikt nie 

był przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu, jedna osoba nie brała udziału w 

głosowaniu. Członkowie Komisji Rewizyjnej nie głosowali. 

Również w tym samym punkcie posiedzenia było przedstawienie projektu  uchwały w 

sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Odzysku i 

Składowania Odpadów w Leśnie Górnym z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Police. Projekt uchwały omówił Pan Paweł Nagadowski 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami. W swoim wystąpieniu Pan Naczelnik 

przypomniał, że zgodnie z zapisami zawartymi w ustawie z dn. 27.08.2009, o finansach 

publicznych, art. 15 ust.7 mówi, że samorządowy zakład budżetowy wpłaca do budżetu 

jednostki samorządu terytorialnego nadwyżkę środków obrotowych, ustaloną na koniec 

okresu sprawozdawczego chyba, że organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

postanowi inaczej. Dodał również, że zwolnienie Zakładu Odzysku i Składowania 

Odpadów komunalnych w Leśnie Górnym wypracował nadwyżkę środków obrotowych 

na koniec okresu sprawozdawczego za rok 2022 w wysokości 133 163, 20 zł, pozwoli na 

realizacji zadań statutowych, w szczególności na potrzeby inwestycyjne Zakładu tj. 

przeznaczy ją na modernizację biostabilizatorów 5-8 do kompostowania organiki 

wysortowanej ze zmieszanych odpadów komunalnych. Do zaprezentowanego materiału 

pytań nie było. W związku z tym Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem 
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projektu uchwały. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 osób, nikt nie był 

przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej nie głosowali. 

 

]Ad. 5 

W punkcie 5 posiedzenia Przewodniczący Piotr Diakun zapytał czy członkowie Komisji 

zapoznali się z treścią przesłanego wcześniej Sprawozdania z działalności Komisji 

Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju, Ekologii za rok 2022 i czy są uwagi. Uwag nie było, 

więc Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem w/w Sprawozdania.  

Za przyjęciem głosowało 9 osób, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Z kolei Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał czy członkowie Komisji zapoznali się 

z treścią przesłanego wcześniej Sprawozdania z działalności Komisji za rok  

2022 i czy są uwagi. Uwag nie było, więc Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za 

przyjęciem w/w Sprawozdania. Za przyjęciem głosowało 5 osób, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

      

Ad. 6 

W punkcie 6 Przewodniczący Komisji Piotr Diakun w ramach omówienia projektów 

uchwał na LVI sesję Rady Miejskiej w Policach tylko skrótowo przypomniał  tematykę 

projektów uchwał. Członkowie Komisji otrzymali już wcześniej część materiałów więc  

    do zaprezentowanych projektów uchwał uwag nie było.  

 

Ad. 7 

W kolejnym punkcie   Przewodniczący  Piotr Diakun stwierdził, że do teczki Komisji 

wpłynęło pismo Stowarzyszenia Ekologicznego „Łarpia” z dn. 06.03.2023 dot. stanu 

mostów  na rzece Łarpia, a przede wszystkim konieczności budowy nowego mostu przy                 

ul. Goleniowskiej w Policach. 

 

Ad. 8 

W punkcie 8, Sprawy różne i wolne wnioski Przewodniczący Piotr Diakun  

poinformował,  że  kolejne  posiedzenie  Komisji  Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i 

Ekologii Rady Miejskiej w Policach odbędzie się w dniu 17 kwietnia 2023 r. o godz. 

14.30 w Sali nr 32a Urzędu Miasta ul. Batorego 3. 
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Ad. 9 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i 

zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju Ekologii i Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach.   

 

                Protokółował                                                 Przewodniczący Komisji 

 

               Wiesław Gaweł                                                       Piotr Diakun 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   


